





## 2024 World Record Creation Campaign @ Wah Yan FAQs - August 2024

1. Why do you launch the World Record Creation Campaign?

We have been wanting to launch this Campaign since 2019 as part of the School Anniversary celebration programmes. That is why the scarf bears a "100/95" logo, depicting our dedication to the 100<sup>th</sup> Anniversary and 95<sup>th</sup> Anniversary of Wah Yan Colleges, Hong Kong and Kowloon respectively. Now in 2024, Wah Yan Kowloon is celebrating its Centenary Anniversary, so the Wah Yan One Family Foundation ("WYOFF") and the two Past Students' Associations would like to dedicate the event to both Wah Yans, in order to:

- a. commemorate the selfless love of the Jesuits and achievements of the Schools (WYHK and WYK);
- b. further entice the bonding between alumni and the Schools through participations;
- c. walk the walk the spirit of "Men for and with Others" by delivering 10,000 Blessing Bags to needy seniors at the Caritas community centres; and
- d. raise much-needed fund to sustain quality education: more NET (native English-speaking teachers) and STEAM/STEM teaching programmes for pupils at the two Wah Yans.

2. How much fund has been raised from the Campaign thus far?

We are gathering support gradually and are doing our best to raise as much as possible.

3. Who will benefit from this Campaign?

Our Schools will get a World-record recognition. 10,000 needy senior citizens will each get a Blessing Bag. Funding raised will enable Wah Yan to get more NET (native English-speaking teachers) and launch more STEAM/STEM teaching programmes for young Wahyanites.

4. How much of my donation will go to the Schools?

Around 85% of the donations will go to the Schools should we get sponsorship for all the 10,000 Blessing Bags. We are working hard to further minimise the cost.

5. Why is expense incurred?

Production of the scarfs, Blessing Bags and the contents and venue setup are the only expenses. In fact, some alumni have sponsored some of these expenditures.

6. What does a Blessing Bag offer?

Each bag will contain a scarf, some high-quality tea bags, rice and health supplements suitable for the elderlies. All and all, it represents our care and respect for the elderly.

What will happen if you do not meet the fundraising target?
Failing this, the teaching initiatives mentioned above may need to be downscaled.

8. If you do not meet the fundraising target, will the event be cancelled? The event will not be cancelled because we have to meet the urgent needs of the Schools.

9. Will you acknowledge those who donated back in 2019-2021? Certainly, we will see to it their efforts and purchase of certificates are well taken care of.

10. Can I just buy the Guinness World Records (GWR) certificate or more than one certificate please? One can only buy an official GWR certificate by donating a Blessing Bag.

11. Can I get an official receipt if I donate under a school class?

A tax-deductible official receipt will be issued for each donation of HKD100 or more.

12. Can I take part in the record creation?

Patrons and Sponsors will be invited to create the record with our creators. We will also invite other supportive donors/alumni and friends to join as audience later. Please click:

https://forms.gle/WEa8iGaWkxhHajEX6 or call KK Cheung (9129 8891) or Monty Fong (9092 9433) for details.







## 「2024世界紀錄在華仁」常見問題解答 - 2024年8月

 為何要發起「世界紀錄在華仁」運動?
早於 2019 年,華仁一家基金會和兩華舊生會已經想組織這個運動,作為兩華校慶活動的一部分,頸 巾上標誌著 "100/95" 圖案,代表向香港華仁書院 100 周年及九龍華仁書院 95 周年校慶致意。2024 年,正值九龍華仁書院百周年校慶,基金會和兩華舊生會再次舉辦是次活動,以冀:

- a. 創造一個屬於華仁的世界紀錄,紀念耶穌會士對華仁的無私關愛及學校(港華及九華)的成就
- b. 通過參與活動進一步加強校友與學校之間的聯繫
- c. 贈送 10,000 個福袋與明愛中心有需要的長者, 身體力行 "Men for and with Others" 精神
- d. 籌集急需的資金,支持兩所華仁聘請更多外籍英語老師及推行更多 STEAM/STEM 教學

目前為止,此活動中籌集了多少資金?
我們正在盡力爭取支持,並會籌集盡可能多的資金。

3. 誰能從此活動中受益?

兩所華仁將得到健力士世界紀錄認證,並可以利用籌得款項,聘請更多外籍英語老師及推行更多 STEAM/STEM 教學。同時,10,000 名有需要的「老友記」將各獲贈一個福袋。

我的捐款有多少捐給學校?
如果我們所有 10,000 個福袋都獲得贊助,約 85% 的捐款將撥捐給學校。我們正努力進一步降低成本。

5. 為何會產生成本?

生產頸巾、福袋及其盛載物和場地設置是唯一的成本。事實上,有校友經已贊助了部分開支。

6. 福袋內有什麼?

每個福袋包含一條圍巾和適合長者的保健品、高級茶包及袋裝白米。

如果沒有達到籌款目標,會有什麼後果?
如果沒有達到籌款目標,我們可能需要減少資助上述教學計劃,甚為可惜。

如果沒有達到籌款目標,會不會取消活動?
我們旨在滿足學校的迫切需要,為此不會取消活動。

9. 在 2019-2021 年收到的捐款會如何處理? 當然,我們會確保他們的支持會成為總捐款的一部份,亦會收到所購買的證書。

**10**. 我可以購買多少張「健力士世界紀錄」證書? 只要捐贈一個福袋,就可以購買一張「健力士世界紀錄」證書。

**11**. 如果我以屆別名義捐款,會收到捐款收據嗎? 凡捐款港幣 **100** 元或以上者,皆可獲發**1** 張可作扣稅用途的正式收據。

12. 我可以參加記錄創建嗎?

贊助人(Patron)及主捐款人(Sponsor)將獲邀參加創造紀錄活動。稍後我們亦會邀請其他人善長、校友 及支持者到場參觀。詳情請瀏覽: <u>https://forms.gle/WEa8iGaWkxhHajEX6</u>或致電張建光 (9129 8891)或 方永康 (9092 9433) 查詢。